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PROTOKÓŁ  Nr XXVII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 23 czerwca 2017 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 14 radnych (nieobecny 

Mariusz Walaszczyk).  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1200 i  trwały do godz. 1425  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – Sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Monika Żemojtel – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla”, 

• Pani Izabela Helman – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pan Leszek Karbowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach.  

 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Jan Wójcik – Komendant Miejsko – Gminny OSP w Bobolicach, 

• Adam Panfil – Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach,  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas, 

który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.05.2017 r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Bobolice za 2016 rok.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowanie działań  

zmierzających do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy Bobolice.  

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2017-2030; 

3) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Bobolice; 

4) zatwierdzenia projektu konkursowego pt. ,,Grupa integracyjna szansą rozwoju dzieci 

niepełnosprawnych" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014 - 2020, współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego. 

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10. Zakończenie obrad. 

 

(nieobecnych 2 radnych; Mariusz Walaszczyk i Zbigniew Oleksiak) 

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza poprosiła o wprowadzenie zmian do porządku obrad,  

a w szczególności o zmianę kolejności  projektów uchwał, by jako pierwsza był projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego pt. „Grupa integracyjna szansą rozwoju dzieci 

niepełnosprawnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020, współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego, a następnie zmiany w budżecie na 2017 rok. Pozostałe  projekty uchwał 

bez zmian.   

 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad.   
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 30 maja 2017 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół               

z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 maja 2017 roku był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na sali 

obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował przyjęcie 

protokołu z XXVI  sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 
(obecnych 14 radnych, do obrad dołączył Zbigniew Oleksiak) 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.     
 
Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza:  

(ostatnia sesja 30.05.2017 r.) 

 
1.  Spotkanie z Sołtysami i Radami Sołeckimi.  

W dniu 31 maja br. spotkałam się z przedstawicielami Rad Sołeckich oraz Sołtysami  

w Urzędzie Miejskim w Bobolicach. Spotkanie w takim składzie zorganizowałam po raz 

pierwszy; uczestniczyło ponad 50 osób. Podczas spotkania omówiono najważniejsze kwestie 

związane z organizacją tegorocznych dożynek gminnych. Przekazano również informację 

dotyczącą szkolenia plecenia wieńców dożynkowych, które odbędzie się w II połowie lipca w 

świetlicy wiejskiej w Poroście. Szkolenie będzie przeprowadził doradca ODR-u. Uczestnicy 

zebrania przyznali, że tego typu spotkania informacyjne dla członków rad sołeckich warto w 

takim składzie organizować dlatego też wspólnie ustalono, że będą to spotkania cykliczne, 

organizowane w miarę potrzeb.  

 

2. Działania w zakresie przygotowania terenów inwestycyjnych - SAG-u.   

Gmina Bobolice zleciła spółce ZKRM Sp. z o.o. ze Szczecina opracowanie analizy 

przedrealizacyjnej pod nazwą „UZBROJENIE CZĘŚCI STREFY INWESTYCYJNEJ W 

BOBOLICACH, OBJĘTEJ PATRONATEM SSSE – ETAP I” w formule partnerstwa publiczno 

- prywatnego lub koncesji przy dofinansowaniu ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
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Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020. Firma przygotowała w ramach badania rynku 

memorandum informacyjne skierowane do potencjalnych przedsiębiorców. Dokument ten został 

również umieszczony na naszej stronie internetowej i fb. Odpowiedzi na pytania zawarte w 

memorandum a konkretnie w ankiecie przedsiębiorcy mogą zgłaszać  w terminie do 27 czerwca 

2017 r. (wtorek). Dokumenty dostępne są do pobrania ze strony Gminy. Analiza 

przedrealizacyjna ma dać odpowiedź gminie czy realizacja zadania w formule ppp jest 

korzystniejsza od formuły tradycyjnej. 

W ramach przygotowania do realizacji zadania uzbrojenia naszego terenu inwestycyjnego 

(części SAG) oraz wymiany wiedzy i doświadczeń w obszarze projektów hybrydowych i 

poznania dobrych praktyk w dniu 14 czerwca br. wraz z zastępcą Grażyną Wiater 

uczestniczyłam w Ministerstwie Rozwoju w Warszawie, w konferencji poświęconej projektom 

łączącym formułę partnerstwa publiczno - prywatnego z dofinansowaniem ze środków unijnych 

, tzw. projekty hybrydowe. Tematem wiodącym wydarzenia były krajowe i europejskiej przepisy 

oraz postanowienia wytycznych Ministra Rozwoju w zakresie projektów hybrydowych, a także 

doświadczenia samorządów i instytucji zarządzającej z procesu przygotowania tego typu 

inwestycji do wdrożenia. Wiem, że pozyskana wiedza od gmin, które wdrożyły lub są w trakcie 

wdrażania tego typu projektów pozwoli nam sprawniej przygotować procedury, tak aby sprostać 

poważnemu wyzwaniu niełatwej realizacji naszej inwestycji w ppp. W konferencji udział wzięło 

ponad 90 osób – głównie przedstawicieli samorządów oraz instytucji publicznych, w tym 

działających w ramach systemu wdrażania funduszy UE. 

 

3. Zmiana nazw ulic Sawickiej, Świerczewskiego i Wandy Wasilewskiej.  

Z dniem 14 czerwca weszły w życie nowe nazwy ulic w mieście, tj. ul. Mieszka I (kiedyś ul. 

Świerczewskiego), ul. Spokojna (kiedyś Sawickiej) i ul. Podgórna (kiedyś Wandy 

Wasielewskiej). Obecnie jesteśmy na etapie wysyłania zawiadomień mieszkańcom o nadaniu 

nowej nazwy ulic. Mieszkańcy mają 30 dni od otrzymania zawiadomienia obowiązek o 

umieszczeniu na swoich posesjach numeru porządkowego z nazwą ulicy.  

 

4. Przebudowa rynku miejskiego w Bobolicach.  

W związku z planowanym rozpoczęcie prac budowlanych na Rynku Miejskim w 2018 roku 

przygotowujemy sie do zmian w organizacji ruchu, tj. w zakresie przygotowania na czas trwania 

budowy miejsc tymczasowych parkingowych oraz zagospodarowania likwidowanej z tego 

terenu zieleni. Prace rozbiórkowe i przygotowanie miejsc parkingowych przeprowadzi ZUKiO. 
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Obecnie do 12 lipca br. ZUKiO pracuje nad przygotowaniem harmonogramu realizacyjnego tych 

robót. Planowany termin rozpoczęcia robót - październik 2017 rok. 

 

5. Grill biznesowy w dniu 09.06.2017r.  

 

W dniu 9 czerwca odbyło się spotkanie biznesowe z przedsiębiorcami. Główne tematy spotkania: 

a. Optymizmu można się nauczyć. Jak zachować pozytywne myślenie w trudnych chwilach - 

rozmowę poprowadziła Beata Woźniak trener umiejętności psychologicznych w biznesie.  

b. Zadania realizowane przez samorząd Bobolice w 2017 roku. 

Współorganizatorem spotkania było Centrum Biznesu Fundacji CIP w Koszalinie. 

W spotkaniu uczestniczyło 48 osób. 

 
6. Przegląd ścieżek rowerowych – opracowywanie katalogów – Karty informacyjne 
szlaków rowerowych w gm. Bobolice.  

W miesiącu maju i czerwcu 2017 r. pracownicy urzędu przeprowadzili przeglądy szlaków 

rowerowych na odcinkach przebiegających przez teren gminy Bobolice. Główny wniosek - 

ogólnie stan dobry z niewielkimi uwagami m.in. w zakresie poprawy oznakowania szlaków 

(odnowienie oznaczeń na drzewach), uzupełnienia o tablice kierunkowe w miejscach zjazdów z 

dróg utwardzonych w kompleks leśny, konserwacji urządzeń drewnianych. Obecnie 

opracowywane są do każdego szlaku rowerowego karty informacyjne wraz z oceną, które będą 

podstawą do planowania dalszych działań w zakresie m. in. napraw i konserwacji. 

 

7. Od mini konsultacji (20.04.2017r.) do realizacji – remont placu zabaw – Plac 
Zwycięstwa w Bobolicach.  

W niecałe dwa miesiące od konsultacji zakończyliśmy realizację pierwszego etapu remontu 

placu zabaw przy Placu Zwycięstwa w Bobolicach. W pierwszym etapie remontu zamontowane 

zostały: zestaw zabawowy wykonany z drewna klejonego o wysokiej wytrzymałości, podwójna 

karuzela, huśtawka z siedziskami dla maluchów i młodzieży, piaskownica z zadaszeniem, ławki 

oraz kosze na śmieci. Przez ZUKiO wyremontowane zostały piłkochwyty oraz wymieniona 

została cała nawierzchnia piaskowa placu.  Na dzień dzisiejszy zamontowano również karuzelę. 

3 czerwca br. odbyło się otwarcie po remoncie (etap I).  Tego dnia dla dzieci przygotowane 

zostały konkursy, słodkości oraz pokaz zumby w wykonaniu dziewcząt trenujących pod okiem 

instruktorki Natalii Oleksy. Dzień Dziecka profesjonalnie poprowadziła Izabela Mirota – 

nauczyciel muzyki i instruktor zajęć muzycznych w MGOKu. Dziękuję za współpracę w 

przygotowaniu całości przedsięwzięcia Radnej Rady Miejskiej Pani Bożena Aksiutin, oraz 

pracownikom Miejsko – Gminnego – Ośrodka Kultury, Miejsko – Gminnej Biblioteki 
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Publicznej w Bobolicach oraz Gminy Bobolice. W ramach kolejnego etapu prac w przyszłym 

roku zamontowane zostaną kolejne urządzenia, tj.: bujak sprężynowy, zostanie wykonane 

również ogrodzenie i trawnik. Dostawę i montaż urządzeń zabawowych zrealizowała firma 

Józefa Kozłowskiego – „Place zabaw z drewna”  z Tychowa (Gmina Sławno) oraz  Zakład 

Usług Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach. 

8. Granty sołeckie dla Gozdu i Nowych Łozic.  

W ramach naboru wniosków do Konkursu Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego 

„Granty sołeckie 2017” z inicjatywy sołtysów z Gozdu, Kurowa i Nowych Łozic zgłosiliśmy 

wspólnie z nimi 3 projekty. Dwa z nich otrzymają dofinansowanie ok. 10 tys. zł. To Gozd - 

9.948,38 zł na wiatę rekreacyjną na plac zabaw oraz przebudowę przystanku autobusowego, oraz 

Nowe Łozice - 9.988,46 zł na remont świetlicy wiejskiej w Łozicach Cegielni. Podpisanie 

umowy z wicemarszałkiem Tomaszem Sobierajem odbędzie się w najbliższy wtorek - 

27.06.2017 r. godz. 12.30 w siedzibie urzędu. Zapraszam sołtysów sołectwa Gozd  

i Nowe Łozice oraz Radnych z tych terenów.  

9. Budowa mieszkań w Bobolicach w ramach Programu Mieszkanie Plus.  

Program Mieszkanie Plus to program rządowy zakładający budowę mieszkań na wynajem z 

opcją dojścia do własności. Już w ubiegłym roku złożyliśmy deklarację gotowości przystąpienia 

do tego Programu. Po analizie zaproponowaliśmy dwie lokalizacje w Bobolicach: ul. Ogrodowa 

i ul. Polna. W poprzednich sprawozdaniach informowałam już Państwa o odrzuceniu naszego 

wniosku z powodu braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Jednak  nie 

zrezygnowałam z dalszych działań w tym zakresie i po kontakcie z BGK narodziła się nowa 

szansa na realizację Programu Mieszkanie Plus w naszej Gminie.  Dziś już wiem, że 

nieruchomość przy ul. Polnej (naprzeciw PCO GROUP) została wstępnie zaakceptowana przez 

realizatora Programu - BGK Nieruchomości. Warunkiem jest wydanie decyzji lokalizacji 

inwestycji celu publicznego. Największym wyzwaniem zaś związanym z przystąpieniem do 

Programu jest nasza zgoda na utworzenie w tym miejscu 100 lokali mieszkalnych. W tej sprawie 

na przełomie sierpnia i września br. uruchomimy proces konsultacji społecznych, by 

zdiagnozować potrzeby mieszkaniowe w gminie oraz zaproponować mieszkańcom gmin 

ościennych naszą propozycję mieszkaniową. 

 
10. „26 Peenefest” w m. Demmin.  
 
W tegorocznych obchodach partnerskiego miasta Demmina w dniach od 9 do 11 czerwca br. 

Gminę Bobolice reprezentowali wraz z wiceburmistrzem Grażyną Wiater: 
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Pan Marek Golas, Pani Anna Kustrzycka – Broda, Pani Monika Żemojtel – Dyrektor Miejsko - 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Bobolicach, Pani Joanna Kordek – Główna Księgowa w 

Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Bobolicach, oraz grupy działające przy Miejsko – 

Gminnym Ośrodku Kultury w Bobolicach: grupa ZUMBA wraz z instruktorem Panią Natalią 

Oleksy oraz Zespół Remont - czyli 6 - cio osobowa kapela grająca bluesa i rocka, która powstała 

w Bobolicach i działa od ponad 20 lat, Pani Małgorzata Michalak – tłumacz. 

 

 

11. Drogi, chodniki, organizacje ruchu.  

a. Remont drogi gminnej w m. Nowe Łozice. 

W czerwcu została przygotowana dokumentacja postępowania przetargu nieograniczonego pn. 

"Remont drogi publicznej gminnej nr 146026Z prowadzącej od DW 171 do miejscowości Nowe 

Łozice".  Procedura jednak została wstrzymana. Obecnie jesteśmy na etapie opiniowania 

dokumentacji przetargowej przez Nadleśnictwo Bobolice. Jednakże ze względu na zmiany w 

zasadach związanych z realizacją przedsięwzięć wspólnych wprowadzone przez Dyrektora 

Generalnego Lasów Państwowych spowodowały, że Nadleśnictwo Bobolice zobligowane 

zostało do uzyskania odpowiedniej zgody i zawarcia stosownego porozumienia, które pozwoli 

na kontynuowanie tego zadania. Do czasu uzyskania pozytywnej opinii od Nadleśnictwa 

Bobolice procedura przetargowa została wstrzymana.  

b. Zleciłam opracowanie organizacji ruchu dla ul. Kolejowej polegającej na wprowadzeniu 

dwóch muld zwalniających i lustra drogowego.  

c. Zleciłam opracowanie organizacji ruchu dla ul. Ratuszowej polegającej na wprowadzeniu 

zakazu postoju po prawej stronie drogi jadąc od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do 

skrzyżowania z ul. Magazynową.  

  

12. Budżet Obywatelski na 2018 rok.  

28 maja br. zakończyło się głosowanie mieszkańców na projekty do Budżetu Obywatelskiego na 

2018 rok. Do realizacji większością głosów przeszły projekty: 

W KATEGORII MIASTO :  

Tytuł: „Dobrze wyposażona Ochotnicza Straż Pożarna w Bobolicach gwarantem wysokiego 

poczucia bezpieczeństwa wśród mieszkańców Bobolic i okolic”. 

Autor: Jarosław Bączkowski, Ochotnicza Straż Pożarna w Bobolicach ul. Warszawska 12A, 76-

020 Bobolice, Koszt: 59.000,00 zł. 

W KATEGORII WIE Ś: 

Tytuł:  „Sołectwa w sieci 2” 

Autor: Ireneusz Bednarczyk, Koszt: 69.950,00 zł. 
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Głosy: Doposażenie OSP - 1967 

Ogrodzenie Mechanik - 790 

Ścieżka Edukacyjno Przyrodnicza - 501 

Sołectwa w sieci 2 - 1040 

 

13. Podpisanie umowy Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej – 19.06.2017r.  
 

19 czerwca 2017 r. w Urzędzie spotkałam się z przedstawicielami Caritas Diecezji Koszalińsko 

– Kołobrzeskiej oraz osobami zaangażowanymi w pomoc społeczną na terenie Gminy Bobolice. 

Podczas spotkania została podpisana umowa partnerska dotycząca współpracy w zakresie 

pomocy społecznej, działalności charytatywnej oraz realizacji projektów na rzecz społeczności 

naszej gminy. Dzięki temu nasi mieszkańcy będą mogli korzystać m.in. z pomocy 

psychologicznej dla osób potrzebujących w siedzibie Caritas Diecezji Koszalińsko – 

Kołobrzeskiej, z wypożyczalni sprzętu medycznego i innych. W celu uzyskania szczegółowych 

informacji w zakresie wsparcia należy zwracać się do pracowników socjalnych naszego ośrodka 

pomocy społecznej. 

 
14. Ankieta – Rozbudowa sieci gazowej.  

W dniu 28 marca 2017 r. Gmina podpisała z Narodowym Operatorem Systemu Dystrybucyjnego 

Gazu Ziemnego – Polską Spółka Gazownictwa (PSG) list intencyjny o współpracy w zakresie 

rozwijania budowy infrastruktury dystrybucji gazu na terenie naszej gminy. Ankieta jest 

pierwszym etapem wspólnych działań zmierzających do określenia potrzeb przyszłych zadań 

inwestycyjnych w zakresie rozbudowy sieci gazowej. 

Ankieta ma charakter sondażowy. Nie jest wnioskiem o dofinansowanie, nie jest też 

zobowiązaniem do budowy sieci, ma na celu określenie skali zapotrzebowania mieszkańców na 

zmianę dotychczasowego systemu ogrzewania na  ogrzewanie gazowe. Ankietę należy odesłać 

na adres Urząd Miejski w Bobolicach, ul. Ratuszowa 1, 76-020 lub dostarczyć do sekretariatu 

Urzędu lub przesłać na adres mailowy: gmina@bobolice.pl w terminie do dnia 30.07.2017 r. 

 

15.     Analiza - zbiorniki bezodpływowe i przydomowe oczyszczalnie ścieków.  

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach informowałam Państwa, że 

gmina przeprowadza ewidencję zbiorników bezodpływowych na nieczystości ciekłe 

(szamb) oraz przydomowych oczyszczalni ścieków. Do Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

wpłynęło tylko 78 zgłoszeń. Celem uzupełnienia i aktualizacji całego rejestru, tj. przede 

wszystkim obiektów nie zgłoszonych do urzędu planujemy przeprowadzenie terenowej 
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aktualizacji zbiorników. Jednocześnie przypominam,  że właściciele nieruchomości mogą nadal 

zgłaszać swoje zbiorniki lub przydomowe oczyszczalnie do prowadzonej przez Gminę 

ewidencji. Zgłoszenia (na druku) należy składać w Urzędzie Miejskim w Bobolicach, Ratuszowa 

1 pokój nr 17,(II piętro) Druk zgłoszenia można otrzymać w urzędzie lub pobrać ze strony 

internetowej www.bobolice.pl. 

 

16. Inwestycje wodno - kanalizacyjne na terenie gminy. 
 

Spółka Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z Białogardu przekazała informację  

o postępie realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji w ramach przyjętego 

przez Radnych wieloletniego planu inwestycyjnego, i tak:  

Spółka złożyła wnioski o dofinansowanie na następujące zadania inwestycyjne: 

1. „Wymiana sieci wodociągowej w m. Kłanino oraz modernizacja stacji uzdatniania wody 

przy ul. Mickiewicza w Bobolicach” w ramach działania 3.5. Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020. Złożony wniosek 

otrzymał ocenę negatywną. Spółka jest w trakcie procedury odwoławczej. 

2. „Budowa oczyszczalni ścieków oraz sieci kanalizacyjnej tłoczno - grawitacyjnej wraz  z 

odgałęzieniami w miejscowości Ujazd, gmina Bobolice”, wniosek do PROW-u. Złożony 

wniosek otrzymał ocenę pozytywną, zakwalifikował się na liście rankingowej pod numerem 47. 

Wnioski od numeru 1 do 39 mieszczą się w 100% dostępnego limitu środków. Wnioski od 

numeru 40 do 54 na liście mieszczą się w 150 % dostępnego limitu środków. Zgodnie z 

informacją uzyskaną z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego Spółka 

prawdopodobnie otrzyma dotację. Decyzja uzależniona jest to od tego na jakie wartości zostaną 

zakontraktowane inwestycje znajdujące się w pozycjach od 1 do 39 oraz od 40 do 46. 

3. „Budowa sieci wodociągowej z miejscowości Ubiedrze do miejscowości Kępiste, gm. 

Bobolice” Spółka podpisała umowę z przedsiębiorstwem Gozdal Kazimierz, Pomiłowo 22a, 76-

100 Sławno. Umowna wartość zadania wynosi 491.692,50 zł brutto. Termin wykonania robót 

budowlanych i przekazania dokumentacji odbiorowej określono do dnia 31.08.2017r. Od dnia 

22 czerwca br. rozpoczęły się prace budowlane w zakresie budowy wodociągu, który zaopatrzy 

mieszkańców Kłanina w wodę z ujęcia w Goździe; obecnie woda dostarczana jest z SUW OHZ 

w Kłaninie, nie podlega procesom uzdatniania i często przekracza parametry jakościowe m.in. 

żelaza i manganu.   

 
17. Skatepark z dofinansowaniem Marszałka. 

W ubiegłym roku w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 w kategorii Miasto wygrał 

projekt pn. "Skatepark - Twój park sportowych możliwości". W roku bieżącym skorzystaliśmy z 
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możliwości i złożyliśmy wniosek o dofinansowanie w ramach Programu poprawy infrastruktury 

sportowej ze środków Marszałka Woj. Zach. na realizację przedmiotowego zadania. I udało się. 

Otrzymamy środki w wysokości 18 tys. zł. Obecnie trwają prace przygotowawcze do budowy  

Skateparku w Bobolicach.  Zlecone zostały zapytania cenowe na wykonanie płyty betonowej 

oraz na dostawę i montaż urządzeń Skatepark. Rozpoczęcie prac budowlanych  zaplanowano na 

miesiąc lipiec a zakończenie pod koniec sierpnia 2017 r. Prace realizowane są  

w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2017. 

15. Wybrane uroczystości, imprezy i szkolenia odbywające się na terenie gminy  

i powiatu koszalińskiego, które współorganizowali lub byli uczestnikami przedstawiciele 

bobolickiego samorządu. 

 

a. Obchody 70 - lecia SP w Kurowie - 02.06.2017 r. oraz obchody 70 - lecia SP  

w Kłaninie - 09.06.2017 r. 

b. X lecie UKS Gulki - 3 czerwca 2017 r. 

c. OSP BOBOLICE ZORGANIZOWAŁO W DNIU 3 czerwca br. nasza Dzień Otwartej 

Remizy. Podziękowania. 

d. w dniu dzisiejszym odbyły się uroczystości zakończenia roku szkolnego – liczba uczniów w 

gimnazjum jest 250 w tym 85 uczniów klas III, liczba uczniów I-VI SP 532, przedszkola i 

oddziały „0” 216, razem 998 uczniów. Pani Burmistrz zaprosiła sołtysów i radnych na 7 lipca br. 

o godz. 10.00 do auli MGOK celem wręczenia nagród za osiągnięcia w różnych konkursach, 

„Uczeń na szóstkę”   

e. wczoraj miało miejsce uroczystość ukończenia pierwszego rocznika 3-letniej Szkoły 

Zawodowej w Bobolicach. W 2014 roku naukę rozpoczęło 16 uczniów, klasę I o różnych 

zawodach, a w dniu wczorajszym uzyskało kwalifikacje 13 uczniów w kierunkach sprzedawca, 

mechanik pojazdów samochodowych, malarz, tynkarz.        

Komunikaty, informacje, zaproszenia. 

a. Zaproszenie na Noc Świętojańską, która odbędzie się 24 czerwca 2017 r. na Rajskiej 

Plaży przy jeziorze "Chlewo Wielkie" w miejscowości Porost, godz. 18.00. 

W programie między innymi występy artystyczne dzieci, młodzieży oraz dorosłych, gry i 

zabawy dla wszystkich, rzucanie wianków do wody, konkurs na najpiękniejszy wianek, szukanie 
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kwiatu paproci, biesiada przy ognisku oraz zabawa pod chmurką, którą poprowadzi DJ 

ADAMUS (z Bobolic). Serdecznie zapraszam. 

b. Rajd Breslau. 

Na terenie naszej gminy odbędzie się kolejny rajd - tym razem będzie to po raz pierwszy 

organizowany Rajd Breslau Poland 2017. Start w Bobolicach - 28.06.2017r. Start - przy 

Urzędzie Miejskim w Bobolicach;  ul. Tylna w godz. od 8.00 do 11.00  

w tych godzinach mogą pojawić się utrudnienia w centrum miasta związane m.in.  

z parkowaniem pojazdów biorących udział w rajdzie. 

c. Dni Bobolice 2017. 

Zapraszam Państwa na obchody tegorocznych Dni Bobolic w dniach 14 – 16 lipca br.  

W programie m.in. wieczór w Muzeum - 14.07 piątek, 15.07 sobota - zawody wędkarskie, 

crossowy wyścig rowerowy, mecze piłki nożnej, występy zespołów z miast partnerskich oraz 

zespołów muzyczno - tanecznych z naszej gminy, koncert zespołu Łzy, dyskoteka pod chmurką, 

15.07 niedziela -  wojewódzkie zawody strzeleckie oraz turniej piłki nożnej. 14 lipca, w ramach 

Dni miasta nasze Muzeum obchodzić będzie XV jubileusz swojego funkcjonowania. Szczegóły 

na naszych stronach internetowych, plakatach i w prasie. Serdecznie zapraszam. (Oficjalne 

otwarcie - sobota 15 lipca godz. 20.30. 

d. Parafiada w Koście pw. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Bobolicach. 

Odbędzie się w dniu 2 lipca br. O godz. 13.00 na placu obok parafii. Na Parafiadę serdecznie 

zaprasza Proboszcz Parafii Ryszard Baran, Rada Parafialna, miejsko – Gminny Ośrodek Kultury 

w Bobolicach. Zapraszamy wszystkich do udziału oraz przekazywania losów na loterię, która 

odbędzie sie podczas parafiady. Zebrane środki finansowe podczas tegorocznej parafiady 

zostaną przekazane na remont witraży kościelnych znajdujących sie w kościele w Poroście. 

e. Koncerty Organowe Koncert organowy organizowany w ramach 51 Międzynarodowego 

Festiwalu Organowego w Kościele pw. WNMP  w Bobolicach. 

- zapraszamy w dniu 22.07.2017 r.na godz. 18.30 na koncert organowy: Wystąpią: Mario 

Ciferri – organy (Włochy) - to znakomity włoski organista, który już raz wystąpił na naszym 

festiwalu. Zespół wokalny księży solistów Servi Domini Cantores (śpiewający słudzy pańscy) o. 

Rafał Kobyliński – tenor, ks. Zdzisław Madej − tenor, ks. Paweł Sobierajski – tenor, o. Tomasz 

Jarosz – baryton, ks. Robert Kaczorowski – bas, baryton. 



 12 

- zapraszamy w dniu 29 lipca o godz. 18.30 koncert organowy. Wystąpią: Wiktor Łyjak – 

organy - to znakomity polski organista i organolog - Lindsay Davidson – dudy szkockie, Irena 

Davidson - harfa 

f.  Gmina Bobolice, Ośrodek Kultury w Bobolicach oraz organizator: Euroforum  

Sp. z o.o. Katowice/ zapraszają na rajd organizowany na terenie gminy Bobolice Poland 

Trophy Super Challenge – Bobolice 2017 – START Bobolice Rynek Miejski 26.07.2017 r. 

godz. 18.00 do 19.00 Rajd potrwa do 29 lipca. 

g.     Akcja „Czysty aniołek”. 

W imieniu najmłodszych mieszkańców naszej gminy dziękujemy wszystkim Państwu za 

wsparcie akcji „Czysty aniołek” realizowanej przez Stowarzyszenie „Piękne Anioły” - to piękny 

gest. Udało się zebrać wiele środków czystości oraz artykułów higieniczne, które w najbliższym 

czasie zostaną przekazane najuboższym dzieciom z terenu naszej gminy. 

 
Ad. 4. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy 

Bobolice za 2016 rok.   

    

Głos zabrał Pan Jan Wójcik Komendant Miejsko – Gminny Osp w Bobolicach. Informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

Radny Aleksander Maksymiuk zapytał czy koszty pozyskania wozu bojowego w całości ponosi 

gmina ? 

Pan Jan Wójcik powiedział, że przy zakupie nowego pojazdu gmina ponosi 30% wartości 

pojazdu, jest to koło 300 tys. zł.    

 

Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

podejmowanie działań zmierzających do zmniejszenia przestępczości na 

terenie Gminy Bobolice.  

 

W imieniu Kierownika Posterunku Policji w Boblicach Jacka Wojciechowskiego głos zabrał Pan 

Patryk Dzienisiewicz policjant z Posterunku Policji w Bobolicach. Informacja stanowi załącznik 

do protokołu.  

Następnie głos zabrał Pan Adam Panfil Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach. Informacje 

w załączeniu.  
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Podsumowując Pan Komendant dodał, ze współpraca Straży Miejskiej z Policją w Bobolicach 

układa się bardzo dobrze, uzupełniają się wzajemnie, nie ma spychologii, jest wzajemna pomoc. 

Pan Komendant podziękował Panu Patrykowi Dzienisiewiczowi za tak dobrą współpracę w 

imieniu całej Straży Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego pt. „Grupa integracyjna szansą 

rozwoju dzieci niepełnosprawnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020, współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego.  

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Teresa Halasz Dyrektor Przedszkola w 

Bobolicach.   

 

Projekt powstał na podstawie diagnozy potrzeb Przedszkola w Bobolicach. Aktualnie do 

Przedszkola w Bobolicach uczęszcza 167 dzieci w 7 oddziałach w tym troje dzieci 

niepełnosprawnych. Projekt będzie polegał na dostosowaniu pracy Przedszkola w Bobolicach do 

potrzeb dzieci niepełnosprawnych poprzez utworzenie grupy integracyjnej (zgodnie z 

rozporządzeniem MEN z 24 lipca 2015 w sprawie warunków organizowania kształcenia, 

wychowania i opieki dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych, niedostosowanych społecznie i 

zagrożonych niedostosowaniem społecznym oraz z 17 marca 2017r w sprawie organizacji 

publicznych szkół i przedszkoli). Uzupełnieniem tego działania będzie organizacja zajęć 

specjalistycznych (logopedycznych, korekcyjno - kompensacyjnych i gimnastyki korekcyjnej) w 

większym niż dotychczas wymiarze dla dzieci z orzeczeniami do kształcenia specjalnego oraz 

dla dzieci wymagających takich zajęć z konieczności realizacji zaleceń wydawanych przez 

poradnie psychologiczno - pedagogiczne w formie opinii psychologiczno - pedagogicznych i 

logopedycznych. Zajęciami logopedycznymi i korekcyjno kompensacyjnymi zostaną też objęte 

dzieci, zakwalifikowane na podstawie obserwacji i przeprowadzanych przez nauczycieli badań 

kompetencji dzieci.  Projekt zakłada również wsparcie psychologiczne dla dzieci 

niepełnosprawnych, ich rodziców oraz dla nauczycieli pracujących z tymi dziećmi. Z konsultacji 

psychologicznych będą mogli skorzystać również pozostali zainteresowani rodzice. Dla 

podniesienia jakości i atrakcyjności edukacji zaplanowano doposażenie grupy integracyjnej w 
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sprzęt multimedialny oraz pomoce dydaktyczne i zabawki podnoszące jakość procesu 

edukacyjnego, niezbędne do diagnozowania i wspierania rozwoju dzieci w wieku 

przedszkolnym. Zgodnie z wnioskami z przeprowadzonej przez Przedszkole diagnozy potrzeb 

zaplanowano również doposażenie w meble gabinetu do zajęć specjalistycznych.  

Całkowita wartość projektu wynosi 190 375 zł.,  w tym wartość dofinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego wynosi 161 778 zł a wartość wkładu własnego wynosi 28 

597 zł. 

 Dzieci z orzeczeniami do kształcenia specjalnego uczęszczają aktualnie do oddziałów 

ogólnodostępnych. Do oddziałów tych uczęszcza maksymalna, dopuszczalna przepisami liczba 

dzieci. Sprawia to, że dzieci niepełnosprawne nie korzystają w dostatecznym stopniu ze wsparcia 

nauczyciela jak również cały proces edukacyjny jest bardzo utrudniony. Aby dzieciom 

niepełnosprawnym zapewnić jak najlepsze warunki i możliwości rozwoju, a jednocześnie 

sprawić, aby pozostałe dzieci w grupie nie traciły na niedoskonałości zakłócanego procesu 

edukacyjnego istnieje potrzeba zastosowania zmian organizacyjnych. Najkorzystniejszym i 

najbardziej pożądanym rozwiązaniem jest utworzenie oddziału integracyjnego, który jest 

mniejszy liczebnie i pracuje w nim jednocześnie dwóch nauczycieli. Rezultatem projektu będzie 

umożliwienie 3 dzieci niepełnosprawnych korzystanie w latach szkolnych 2017-18 i 2018-19 z 

pełnej, bogatej w zajęcia specjalistyczne edukacji przedszkolnej oraz zapewnienie pozostałym 

dzieciom z tej grupy lepszych warunków edukacji. 

 
Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,  
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

Pani Skarbnik powiedziała, że przedstawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2017 rok z uwzględnieniem autopoprawki, która była omówiona na poszczególnych 

komisjach w zakresie samo opodatkowania się Gminy Bobolice. Pani Skarbnik przedstawiła 

radnym zmiany.   

 
Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów  

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji w następującej treści: 

Komisja, po zapoznaniu się z projektem uchwały i jego autopoprawką w zakresie wprowadzenia 

po stronie dochodów  i wydatków budżetu samo opodatkowania się Gminy podatkiem od 
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nieruchomości za lata 2013-2015 oraz po  wysłuchaniu szczegółowych wyjaśnień Skarbnika 

Gminy Pani Beaty Sempołowicz oraz po zapoznaniu się z dokumentacją w tym zakresie,  

Komisja, po analizie wprowadzonych zmian postanawia:  

1. negatywnie zaopiniować projekt zmian w budżecie w części wprowadzonej autopoprawką  

w zakresie samo opodatkowania się Gminy podatkiem od nieruchomości za lata 2013-2015, 

powodującej „sztuczne” zawyżenie budżetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków.        

2. pozytywnie natomiast zaopiniować projekt zmian w budżecie w pozostałej części projektu                                                       

uchwały, tj. z wyłączeniem autopoprawki.                     

 

Opinia stanowi również załącznik do protokołu.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Ireneusz Bednarczyk: 

Biorąc pod uwagę negatywną opinię komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

w części dotyczącej samo opodatkowania się Gminy podatkiem od nieruchomości za lata 2013-

2015 i wprowadzenia go do  budżetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków, powodując 

zawyżenie budżetu w 2017 roku o  4 mln 789 tys. 509 złotych składam wniosek o odrzucenie  

i wyłączenie z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok niniejszego 

projektu zmian w części wprowadzonej niniejszą autopoprawką . 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowani zaproponowany wniosek.  

Spytał kto z Państwa radnych jest za odrzuceniem autopoprawki z projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 rok.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”, co oznacza, że radni nie przyjęli 

autopoprawki do projektu uchwały.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 rok po odrzuceniu autopoprawki.   

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez autopoprawki.  

 

3) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2017-2030.   

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  
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Pan Zdzisław Strzelczak Przewodnicząc Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,    

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bobolice.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

Działka nr 217/3, o której mowa w niniejszym projekcie uchwały, stanowi własność 

Gminy Bobolice i położona jest w Bobolicach w granicach pasa drogowego drogi wojewódzkiej 

nr 205 relacji Bobolice – Polanów – Sławno (odcinek tej drogi wojewódzkiej z działką nr 217/3 

stanowi ulicę 1 Maja). Na działce nr 217/3 znajduje się część asfaltowej jezdni drogi 

wojewódzkiej nr 205, a ponadto odcinek chodnika.  

W związku z koniecznością uregulowania stanu prawnego gruntów położonych w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 205 Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie 

wystąpił z prośbą o nieodpłatne przekazanie działki nr 217/3 (po jej uprzednim geodezyjnym 

wydzieleniu) na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego. 

Zgodnie z art. 13 ust. 2 i 2a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami nieruchomość może być przedmiotem darowizny dokonywanej między 

Skarbem Państwa a jednostką samorządu terytorialnego, a także między tymi jednostkami,             

przy czym darowizny nieruchomości stanowiącej własności jednostki samorządu terytorialnego 

dokonuje jej organ wykonawczy (wójt, burmistrz, prezydent miasta) za zgodą rady. 

Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie uznać należy za 

uzasadnione. 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,    

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Barbara Paczkowska sołtys sołectwa Kłanino – podziękowała Pani Burmistrz za 

udostępnienie osadzonych do pomalowania świetlicy w Kłaninie oraz podziękowała 

Dyrektorowi ZUKiO za wyremontowanie przystanku.  

2. Pani Wiesława Pawłowska sołtys sołectwa Stare Borne – w imieniu Państwa Dąderów Pani 

sołtys podziękowała za boisko.  
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Ad.8.Trybuna obywatelska 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Bożena Aksiutin – na wniosek mieszkańców przy ul. Seligera prośba  

o ograniczenie prędkości poprzez usytuowanie progów zwalniających na wysokości 

apteki. Jeżeli nie byłaby możliwość progów zwalniających to ograniczyć prędkość 

maksymalnie.  Na tej ulicy samochody jeżdżą z prędkością większą niż dopuszczalna, 

jest to za duża prędkość by zapewnić bezpieczeństwo. W pobliżu znajduje się plac zabaw 

i dzieci przebiegają na drugą stronę jezdni.  

Pani radna podziękowała Pani Burmistrz za rzetelność starań, terminowość 

i fachowość za plac zabaw przy Palcu Zwycięstwa. Dzieci są bardzo zadowolone, plac 

robi wrażenie.  

2. Radny Zdzisław Kurta – powiedział, że w imieniu mieszkańców ul. Fabrycznej 1 i 2 

zgłasza prośbę o ustawienie lustra drogowego.   

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że gmina będzie wnioskować do zarządcy 

drogi.  

Następnie Pan radny powiedział, że 16 maja br. odbyły się strzeleckie zawody 

wojewódzkie w Szczecinku. Dziewczęta z Gimnazjum w Bobolicach zajęły I miejsce w 

województwie i tym samym zakwalifikowały się na mistrzostwa Polski w Bydgoszczy, 

które odbędą się 14 września br. 20 maja br. odbyły się zawody sportów obronnych, 

gdzie dziewczęta z Gimnazjum zajęły II miejsce. Pan radny był na zawodach 

powiatowych w Szczecinku, 8 zawodników startowało w finale australijskim i pan radny 

Z. Kurta zajął I miejsce.     

3. Radny Michał Andrzejak  – zwrócił uwagę na wykaszanie poboczy na terenie całej 

Gminy Bobolice, zwrócił uwagę by zwiększyć ilość osób koszących trawę i 

sprzątających w sołectwach, a zmniejszyć w mieście. Na terenie sołectwa Głodowa jest 

dużo uwag ponieważ niewykoszone są pobocza, plac zabaw. jest dużo uwag 

mieszkańców i tak nie może być. Sam pan radny kilkakrotnie kosił pobocze drogi na 

Różany, dodał, że tyle osób co jest obecnie wyznaczonych do koszenia traw to 

zdecydowanie za mało.  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że wszyscy pracownicy interwencyjni i 

prac społecznie użytecznych w mieście są do dyspozycji Dyrektora ZUKiO. Niech 

dyrektor rozważy zarządzanie ludźmi ponieważ są to jego kompetencje.   
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Dyrektor ZUKiO powiedział, że jest 7 pracowników w tym 1 hydraulik i osoba pracująca 

na cmentarzu. Osoby, które są na terenie miasta nie wszystkie mogą kosić trawę, 

skazanym nie wolno kosić trawy. Pan Dyrektor oznajmił, że stara się maksymalnie 

wykorzystać osoby do koszenia, codzienni koszą trawę 3 osoby. W pierwszej kolejności 

koszone jest miasto, cmentarz, cmentarze wiejskie, a następnie pobocza dróg.  

4. Radny Zbigniew Oleksiak – zapytał o ankietę dotyczącą gazu ziemnego, gdzie ją można 

uzyskać ? 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dostępna jest na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pan radny w imieniu rady parafialnej zaprosił wszystkich zebranych na 

parafiadę, która odbędzie się 2 lipca 2017 roku.   

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


